
Ugibanja pred ponedeljkovo skupščino Luke Koper

Novi nadzorniki zdaj
ali šele po holdingu
Vlada je pripravila predlog štirih novih
nadzornikov Luke Koper za ponedeljkovo
skupščino delničarjev. A po razkolu med AUKN
in vlado ni povsem jasno, ali se bo ta načrt
uresničil že zdaj ali bodo morali čakati na
ustanovitev slovenskega državnega holdinga za
upravljanje premoženja države.

KOPER � Med predlagani-
mi štirimi novimi nadzorniki
naj bi bila po naših infor-
macijah Olga Franca, pod-
predsednica SLS, ki je že bila
v ekipi nadzornikov, ko so
zaradi nepravilnosti odpokli-
cali upravo Roberta Časarja,
in izolski občinski svetnik iz
vrst SDS Radivoj Nardin.

Pričakovati je, da bo v vla-
di usklajen seznam novih
nadzornikov postal uradni
predlog kar na skupščini sa-
mi. Na Agenciji za upravlja-
nje kapitalskih naložb
države (AUKN) o tem sicer
ne vedo nič; včeraj še niso
dobili sklepa vlade glede
glasovanja na skupščini.

Na AUKN sicer z delom
sedanjega nadzornega sveta
(predstavniki države v de-
vetčlanski ekipi so Janez
Požar, Marko Simonetti, Bo-
jan Brank in Jordan Koc-
jančič) niso zadovoljni, po-
sebej zato, ker je ta februarja
zavrnil njeno zahtevo po
izredni reviziji poslov v Luki.

Župan: Bomo videli
Nekateri sedanji nadzor-

niki ne uživajo zaupanja niti
pri koprskem županu Borisu
Popoviču in pri malih del-

ničarjih. Občina je tako sku-
paj s KD Skladi že predlagala
zamenjavo štirih nadzorni-
kov, kakšen bo razplet v po-
nedeljek, pa Popovič ne na-
poveduje: "Mi smo točko
uvrstili na dnevni red. Mis-
lim, da se bo sestava na-
dzornega sveta spremenila,
to je bil tudi naš cilj. Kako se
bo spremenila, pa je odvisno
od morebitnih drugih pre-
dlogov in na koncu od gla-
sovanja."

Naveza občina-mali del-
ničarji za nove nadzornike
predlaga Zdravka Hočevar-
ja, Sonjo Poljšak, Matijo
Blažiča in Darka Šifrerja.

Naj Veselko
ostane ali gre?

Uprava Luke Koper bo tu-
di po ponedeljkovi
skupščini skoraj zagotovo
ostala veččlanska. Na dnev-
nem redu skupščine je sicer
odločanje o uvedbi
enočlanske uprave, za kar se
zavzema sedanja ekipa na-
dzornikov na čelu z Jane-
zom Požarjem. A niti mi-
nister za infrastrukturo Zvo-
ne Černač niti AUKN eno-
glave uprave ne vidita kot
pametno rešitev za Luko.

O tem, kdo bi v prihodnje
vodil Luko, kroži vrsta bolj in
manj resnih informacij. V
zadnjem času je slišati, da
naj bi luške čevlje utegnil
obuti Marko Pogačnik, šef
Soda pod prejšnjo Janševo
vlado, zdaj poslanec SDS. Na
tem mestu nekateri vidijo
tudi Nevija Franka, vodjo
službe za varovanje zdravja
in ekologijo v Luki in pred-
sednika izolske SDS. "Če hi
me povabili, bi izziv sprejel.

Zakaj pa ne? A počakajmo
na skupščino," pravi Frank.
Tudi namigi, da v Luko
odhaja Egon Bandelj, prvi
mož Splošne plovbe, ne po-
jenjajo že mesece, a Bandelj
se na vprašanja, ali je kaj na
tem, le nasmeje. V gneči
imen, o katerih se ugiba,
ostaja tudi sedanji predse-
dnik uprave Gregor Veselko,
kije, kot pravijo, vložil precej
truda, da bi ostal v upravi.

KATJA GLEŠČIČ

V Luki je živahno pri pretovarjanju, a tudi pri kadrovanju
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